
                                      P  R  O  T  O  K  Ó  Ł nr  XXX/2012
z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 29.10.2012r.

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie;

Godzina rozpoczęcia : 12.00

Obecni na sesji Rady Miejskiej:  zgodnie z załączoną listą obecności w sesji
uczestniczyli wszyscy radni (15 osób);

Do punktu 1.

Obrady sesji otworzył pan Zbigniew Chlubicki – przewodniczący Rady Miejskiej w
Barczewie.
Pan Chlubicki stwierdził, na podstawie listy obecności, prawomocność obrad
XXX/2012 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Do punktu 2.

Pan Zbigniew Chlubicki zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej
sesji w punkcie 9 porządku projektu uchwały w sprawie nabycia do gminnego
zasobu nieruchomości  za cenę  ustaloną w rokowaniach, wyższą od wartości
określonej przez rzeczoznawcę majątkowego.

Rada przyjęła propozycję przewodniczącego jednogłośnie.

Porządek obrad po zmianach:

3.Przyjęcie protokółów z obrad poprzednich sesji Rady Miejskiej;
4.Sprawozdanie z pracy Miejskiej Biblioteki w Barczewie;
5.Analiza stanu poziomu nauczania w placówkach oświatowych gminy Barczewo
na bazie raportu Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej – wnioski i zamierzenia;
6.Informacja Burmistrza Barczewa na temat wypłaconych odszkodowań i wydanych
decyzji dotyczących uchwalonych bądź zmienionych planów zagospodarowania
przestrzennego;
7.Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości
Rolnych Oddział Terenowy w Olsztynie nieruchomości;
8.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze
bezprzetargowej;
9.Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości za cenę
ustaloną w rokowaniach, wyższą od wartości określonej przez rzeczoznawcę
majątkowego;
10.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentów obrębu  geodezyjnego  Kaplityny;
11.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr  XIV/87/11 z dnia 29 sierpnia 2011r w
sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentów obrębu geodezyjnego Wójtowo;
12.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

 



Barczewo na lata  2012-2022;
13.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na  2012r.
14.Projekt Uchwały w sprawie utworzenia Stowarzyszenia Olsztyński Obszar
Aglomeracyjny;
15.Projekt uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury
16.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV(115)99 z dnia 15 września
1999r w sprawie projektu utworzenia osiedli w mieście Barczewie oraz określenia
trybu konsultacji tego projektu z mieszkańcami miasta;
17.Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Barczewo na okręgi wyborcze,
ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu
wyborczym;
18.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady
Miejskiej w Barczewie;
19.Sprawozdania stałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie z działalności tych
Komisji;
20.Interpelacje i zapytania radnych;
21.Zapytania sołtysów i przewodniczących Rad Osiedlowych;
22.Odpowiedzi na bieżące zapytania;
23.Sprawy różne i wolne wnioski;
24.Zakończenie obrad XXIX/2012  sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Porządek przyjęty został jednogłośnie (15).

Do punktu 3.

Protokóły z obrad poprzednich sesji Rady Miejskiej przyjęte zostały jednogłośnie.

Do punktu 4.

Sprawozdanie z pracy Miejskiej Biblioteki w Barczewie przedstawiła pani Anna Rok
kierownik Biblioteki.
Informacja stanowi załącznik do protokółu.

Do punktu 5.

Pani Hanna Chyżyńska – dyrektor Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w
Barczewie – przedstawiła informację na temat : Aqnaliza stanu poziomu nauczania
w placówkach oświatowych gminy Barczewo na bazie raportu Okręgowej Komisji
Egzaminacyjnej – wnioski i zamierzenia.

Informacja stanowi załącznik do protokółu.

Do punktu 6.

Informację Burmistrza Barczewa na temat wypłaconych odszkodowań i wydanych
decyzji  dotyczących  uchwalonych bądź zmienionych planów zagospodarowania
przestrzennego przedstawiła pani Paulina Zalewska-Wójcik – kierownik Wydziału
GNIR w Urzędzie Miejskim w Barczewie.

 



Informacja stanowi załącznik do protokółu z obrad sesji Rady.

Do punktu 7.
Pani Zalewska-Wójcik przedstawiła projekt uchwały  oraz udzieliła wyjaśnień.

Pan Lech Nitkowski – burmistrz Barczewa – przejęcia te odbywają się zawsze na
wniosek i jest to wynik wielomiesięcznych rozmów i negocjacji.

Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska jest
pozytywna;

Pan Edward Maciejewski – opinia Komisji do Spraw Gospodarczych jest również
pozytywna.

Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie odczytywanie  uchwały.

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Michałowskiego.

Rada Miejska  jednogłośnie (15) podjęła:

                                          U C H W A Ł Ę nr  XXX(179)12
w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział
Terenowy w Olsztynie nieruchomości.

Do punktu 8.

Pani Zalewska-Wójcik przedstawiła projekt uchwały i udzieliła wyjaśnień w tym
temacie.

Pan Edward Maciejewski – opinia Komisji do Spraw Gospodarczych jest pozytywna

Pani Halina Bronka – wnioskuję o nie odczytywanie uchwały.

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.

Rada Miejska  jednogłośnie (15) podjęła:

                                             U C H W A Ł Ę nr XXX(180)12
w sprawie  wyrażenia zgody  na zbycie nieruchomości w drodze bezprzetargowej;

Do punktu 9.

Pani Zalewska-Wójcik udzieliła wyjaśnień w tym temacie.

Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jest
pozytywna;
Pan Jan Sulińki – opinia Komisji Finansów Publicznych jest również pozytywna;

 



Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o nie czytanie uchwały;

Radni  jednogłośnie przyjęli wniosek pani Jakończuk.

Rada Miejska  jednogłośnie (15 radnych)  podjęła:

                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXX(181)12
w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości za cenę ustaloną w
rokowaniach, wyższą  od wartości określonej przez rzeczoznawcę majątkowego.

Do punktu 10.
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Iwona Nobert-Ćwiek –
pracownik Wydziału BIOŚ Urzędu Miejskiego w Barczewie.

Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska jest
pozytywna;

Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie czytanie uchwały.

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Michałowskiego.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  (15) podjęła:

                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXX(182)12
w sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
fragmentów obrębu geodezyjnego Kaplityny.

Do punktu 11.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Iwona Nobert-Ćwiek.

Zapytań n ie było.

Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska jest
pozytywna.

Pan Jarosław Bonus – wnioskuję o nie czytanie uchwały.

Wniosek przyjęto  jednogłośnie.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e (15)  podjęła:

                                         U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXX(183)12
zmieniającej uchwałę nr XIV(87)11 z dnia 29 sierpnia 2011r w sprawie
przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
fragmentów obrębu geodezyjnego Wójtowo.

Do punktu 12.

 



Pani Kondratowicz Dorota – Skarbnik miasta udzieliła wyjaśnień w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Pani Teresa Lutarewicz – wnioskuję o nie czytanie uchwały.

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek p.Lutarewicz.

Rada Miejska  14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” podjęła:

                                      U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXX(184)12
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo  na lata
2012-2022.

Do punktu 13.

Propozycje zmian budżetu gminy Barczewo łącznie z autopoprawkami przedstawiła
pani Kondratowicz.

Pan Lech Nitkowski – wiem, że  mogą Państwa denerwować tak częste zmiany
budżetu ale niestety taka jest potrzeba. Często musimy przeznaczać na inne
zadania pieniądze, które w drodze oszczędności pozostają z wcześniej
zrealizowanych zada, itp.

Pan Tomasz Michałowski – nie zgadzam się z tym ,że rezygnujemy z odwodnienia
ulicy Warmińskiej. W tej chwili zalewane są ogródki działkowe, plac zabaw na
Nadrzecznej. Chcę usłyszeć konkretnie – czy pan chce zrezygnować z realizacji
tego zadania.

Pan Lech Nitkowski – nie zamierzam rezygnować z wykonania tego zadania.
Zamierzam wykonać mini projekt odwodnienia tego placu zabaw – tym bardziej, że
mieszkańcy tamtych bloków nie dopuszczają możliwości przeniesienia placu zabaw
w inne miejsce.
Namawiam do wspólnego budowania budżetu na następny rok.

Pan Michałowski – uchwalając budżet na 2012 r padła deklaracja, że jak będą
pojawiały się w ramach zaoszczędzenia środki finansowe to będą one
przeznaczone na remont ulicy Traugutta i Konopnickiej. Nic nie wyszło z tych
deklaracji.

Pan Zbigniew Chlubicki – proponuję aby za zaoszczędzone środki zakupić
równiarkę dla którejś ze Spółek. Nie wiem jak to rozwiązać prawnie. Może jest to
jakiś sposób na bieżące utrzymanie naszych dróg.

Pani Halina Bronka – jakie czynniki spowodowały, że tak drastycznie wzrósł koszt 
odwodnienia ulicy  Warmińskiej?

 



Pan Dariusz Jasiński – taki jest kosztorys inwestorski. Poprzednio przewidywane
odwodnienie  miało iść koło płyt. Obecnie planowane jest odwodnienie  plus
wykonanie nawierzchni drogi z kostki  polbrukowej. Nie jesteśmy w stanie tego
zrobić ze środków tegorocznego  budżetu. Musimy przetrwać  do przyszłorocznego
budżetu.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Pan Krzysztof Ludwiniak – wnioskuję o nie czytanie uchwały;

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Ludwiniaka.

Rada Miejska  14 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” podjęła:

                                        U  C  H  W   A  Ł  Ę   nr  XXX(185)12
w sprawie zmiany budżetu Gminy Barczewo na 2012r.

Do punktu 14.

Pan Lech Jan Nitkowski – absorpcja  środków  unijnych  w przyszłym roku nie
będzie łatwa. Ukazują się środki norweskie, które wesprą działania aglomeracji.
Aby pozyskać te środki zawiązały się w Polsce Stowarzyszenia  Aglomeracyjne.
Budzi to wiele kontrowersji. Pytanie dotyczące naszej aglomeracji – czy są  tematy
wspólne? Oczywiście, że są: drogi, wspólna gospodarka wodno-ściekowa.
25 października br mieliśmy spotkanie z Prezydentem Olsztyna panem
Grzymowiczem. W spotkaniu tym uczestniczył pan Szwedowicz oraz pan Pancer.
Byli przedstawiciele wszystkich gmin podolsztyńskich. Postawiliśmy sprawę jasno
że wymagamy aby gminy traktowane były po partnersku. Pan Prezydent
zobowiązał  Prezesa Spółki do opracowania cen za ścieki. Każdy z nas (gminy)
kogo dotyczą te ceny będzie mógł się zapoznać z tym opracowaniem i wnieść
swoje uwagi. Deklaracja ze strony Olsztyna jest i rodzi to na  przyszłość nadzieję
że będziemy traktowani po partnersku. Biorę na siebie ciężar odpowiedzialności i
proszę o podjęcie  tej uchwały.

Pan Edward Maciejewski – uczestniczyłem w konferencji poświęconej temu
tematowi w Łęguckim Młynie. Muszę powiedzieć, że  wcześnie mówiłem  o
zerwaniu wszelkich  aglomeracji z Olsztynem. Teraz jest inaczej. Chodzi o zadania,
które łączą razem poszczególne Gminy, takie jak: drogi, wspólne łączą wodno-
kanalizacyne. Wychodzi na to, że w tych nowych funduszach unijnych w pojedynkę
nic się nie zwojuje, nic  nie dostaniemy. Generalnie samorządy, które uczestniczyły
w tej konferencji były za tym aby tworzyć Stowarzyszenia Aglomeracyjne. Jestem
za przystąpieniem do Stowarzyszenia.
Uważam, że w dniu dzisiejszym  nie musimy jednak podejmować Statutu
Stowarzyszenia.

Pan Zbigniew Chlubicki – czy  Statut musimy przyjąć razem z uchwałą o
utworzeniu Stowarzyszenia?

 



Pani Ryszarda Buga – Sekretarz Miasta - według najświeższych informacji należy
tą uchwałę podjąć razem z projektem Statutu.

Pan Zbigniew Chlubicki – z wypowiedzi pani Sekretarz jasno wynika, że dziś
uchwałę  o utworzeniu Stowarzyszenie powinniśmy przyjąć razem  z projektem
tego Statutu.

Pani Halina Bronka – my będziemy ponosili skutki finansowe. W dniu dzisiejszym
ma zapaść  akceptacja utworzenia Stowarzyszenia a nie przyjęcia Statutu, nad
którym należy jeszcze popracować. Jeśli dziś przystąpimy do tego Stowarzyszenia
to powinniśmy wystąpić z Warmińskiego Związku Gmin..

Pan Andrzej Moszczyński – Olsztynowi najbardziej zależy na utworzeniu tego
Stowarzyszenia bo to Olsztyn będzie czerpał z tego największe korzyści.
Przewodniczącym tego Stowarzyszenia będzie Prezydent Olsztyna i to  Olsztyn
będzie gwieździście będzie rozdzielał  zadania i czy to nie my będziemy dopłacali
do inwestycji realizowanych w np. w  Olsztynku?

Pan Ryszard Kulesza – jakie mamy gwarancje tego, że będziemy mogli coś
zablokować? Ja sobie nie wyobrażam aby wszystkie gminy opracowywały  swoje
Statutu oddzielnie. Nie jestem wrogiem wchodzenia w pewne układy ale musimy
mieć gwarancję, że coś zyskamy. Niech Prezydent da nam zapewnienie na piśmie.

Pani Alina Jakończuk – to jest Stowarzyszenie i kieruje się innymi prawami. Jak
zarejestrowane będzie Stowarzyszenie wówczas  dopiero będą trwały prace nad
Statutem Dziś to jest tylko projekt.

Pan Edward Maciejewski – jeśli przyjmiemy  projekt to stanie się on już Statutem.

Pan Jan Połowianiuk – my się nie powinniśmy bać. § 23 tego  mówi, że to Gminy
będą miały większy głos i będą mogły zmusić Prezydenta do pewnych działań.
Uważam, że dziś śmiało możemy przyjąć uchwałę z projektem tego Statutu.

Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o zakończenie  dyskusji i o głosowanie uchwały.

Wniosek pani Jakończuk przyjęty został 13 głosami ”za”, przy 1 głosie „
przeciwnym” i 1 głosie „wstrzymującym”.

Pan Zbigniew Chlubicki odczytał projekt uchwały

Rada Miejska  10 głosami „za”, przy 4 głosach „Przeciwnych” i 1 głosie
„wstrzymującym”  podjęła:

                                           U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XXX(186)12
w sprawie utworzenia Stowarzyszenia Olsztyński Obszar Aglomeracyjny.

Do punktu 15.
Pan Jarosław Bonus – Komisja Promocji po dokładnym przeanalizowaniu problemu

 



wnioskuje o połączenie Biblioteki z Centrum Kultury i Promocji Gminy. Uważamy,
że należy wrócić do poprzedniego schematu.

Pani Ryszarda Buga – Seklretarz Miasta – gdyby doszło do połączenia to jest to
możliwe od 1 lipca 2013 roku.

Salę opuściła pani Urszula Mosakowska.

Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie czytanie uchwały.

Na sali obecnych , w chwili głosowania, jest 12 radnych.

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana MichaŁOWSKIEGO.

RADA   MIEJSKA  J E D N O G Ł O Ś N I E (12)  PODJĘŁA:

                                       U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XXX(187)12
w sprawie  zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury.

Do punktu 16.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Miasta pani Ryszarda
Buga.

Pan Jan Połowianiuk – postuluję aby nie używać zdrobnień. Chodzi mi o nazwę
„Osiedle Domków Jednorodzinnych”. Powinno być „Osiedle Domów
Jednorodzinnych. Proponuję więc przy okazji podjęcia tej uchwały wprowadzić tą
zmianę.

Pani Buga – niestety nazwa tego Osiedla zapadła po uprzednio przeprowadzonych
z mieszkańcami konsultacjach. Aby to zmienić należy przeprowadzić również
konsultacje. Takie są procedury.

Pan Zbigniew Chlubicki – jeżeli mieszkańcy Osiedla Domków Jednorodzinnych
wyrażą taką chęć zmiany to należy przeprowadzić konsultacje w sprawie zmiany
nazwy tego osiedla.

Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie czytanie uchwały.

Na sali obecnych jest 13 radnych.

Rada jednogłośnie  przyjęła wniosek  pana  Michałowskiego.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XXX(188)12
w sprawie zmiany uchwały nr XV(115)99 z dnia 15 września 1999r w sprawie

 



projektu utworzenia osiedli w mieście Barczewie oraz określenia trybu konsultacji
tego projektu z mieszkańcami miasta.

Do punktu 17.
Wyjaśnienia przedstawiła pani Ryszarda Buga.

Pan Jan Połowianiuk – decyzja ta nie będzie satysfakcjonująca dla obszaru, który
rozwija się bardzo dynamicznie, czyli Wójtowo, Nikielkowo, ponieważ jest tylko 1
mandat na Wotowie. Nikielkowo niestety mandatu nie ma.

Pani Alina Jakończuk – uważam, że uchwałę w takiej formie powinniśmy podjąć
a społeczeństwo ma prawo protestować.

Pan Zbigniew Chlubicki – potwierdzam to co powiedział pan Połowianiuk.

Pani Halina Bronka – uważam, że to nie jest dobra tendencja jak Barczewo traci
mandat.

Pani Alina Jakończuk – wnioskuję  o nie czytanie  projektu uchwały.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek pani Jakończuk.

Rada Miejska  10 głosami „za” przy 4 głosach „wstrzymujących”  podjęła:

                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXX(189)12
w sprawie podziału Gminy Barczewo na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i
numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym.

Do punktu 18.

Sprawozdanie Burmistrza Barczewa:

Pan Lech Jan Nitkowski:

-Związek Gmin Wiejskich zorganizował Kongres Oświaty, w którym wziąłem udział.
Stwierdziliśmy bardzo głośno: dość budowania samorządu bez udziału samorządu.
Płace nauczycieli powinny leżeć po stronie  skarbu państwa;

-na konferencji poświęconej środkom z RPO marszałek województwa publicznie
wspomniał, że Barczewo otrzymało tytuł Modernizacja Roku;

-odbyła się Kuźnia Animatorów Społeczności Lokalnej;
-wbudowano kamień węgielny pod nowe osiedle wielorodzinnego przy ulicy
Warmińskiej;
-w październiku nastąpiło otwarcie Szpitala Pomocy Maltańskiej;

 



-odbył się Klub Samorządowca w Warszawie, w którym wziąłem  udział. Powstał
projekt czy nie  wprowadzić takich funduszy dla Osiedli miejskich jak dla Sołectw;
-Gospodarstwo Ogrodnicze w Łęgajnach otrzymało I miejsce w kategorii
„Bezpieczne Gospodarstwo Rolne 2012”. Jest to najnowocześniejszy Kombinat w
Europie. W chwili obecnej  zatrudniają 150 osób;
-odbyłem z Radą Miejską wizytę w Gminie Hagen w Niemczech;
-zawarliśmy ze  Spółką ZUK umowę na przebudowę chodnika przy ulicy Wojska
Polskiego i przy ulicy Orzeszkowej;
-wziąłem udział w uroczystości 200-lecia Zakładu Karnego w Barczewie.
Uroczystość odbyła się w dniu 26 października 2012 roku;
-dobiega końca regulacja rzeki Kiermas;

Do punktu 19.

Przewodniczący stałych Komisji Rady Miejskiej przedstawili sprawozdania z
pracy  poszczególnych stałych Komisji.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przyjęcie takiego schematu według
którego takie sprawozdania będą składane na każdej sesji Rady.

Do punktu 20.

Pan Zbigniew Chlubicki:
-proszę o utrzymanie przejezdności drogi – ulicy Kwiatowej – do czasu rozpoczęcia
jej naprawy;
-kiedy rozpocznie się  remont ulicy Migdałowej  w Wójtowie ? ;

Pan Andrzej Moszczyński:
-czy możemy prosić o dowóz materiału sypkiego na naprawę i łatanie dziur na
ulicach: Bukowej, Grabowej i Dębowej w Łęgajnach.

Pani Teresa Lutarewicz:
-GDDKIA – ogląd zalewisk w Ruszajnach – czy Urząd uczestniczy w takim
przeglądzie?
-jak daleko posunięta jest sprawa budowy ekranów na drodze przy budynkach
państwa Rydel?

Pan Tomasz Michałowski:
-od 2 miesięcy nie mam odpowiedzi na moje zapytania, które dotyczą:
a)budowy barierek ochronnych przy ulicy Targowej w bezpośrednim sąsiedztwie
domu państwa Dziubczyk;

b)kiedy zostanie wyremontowana droga – wjazd do sklepu prowadzonego przez
państwa Stylka (przy poczcie);

Pan Czesław Kopczyński:

 



-jakie są procedury jak z Agencji otrzymamy  odcinek drogi dojazdowej do
cmentarza w Lamkowie?

Pani Halina Bronka:
-kiedy zostanie wykonane oświetlenie  przy bocznym dojściu do cmentarza?
-kiedy poprawiona zostanie droga, ul.Grottgera?
-kiedy ustawione zostaną znaki drogowe przed bramą prowadzącą do Zakładu
Karnego?

Pan Jarosław Bonus:
-bardzo proszę o połatanie dziur na drodze wjazdowej na Osiedle Słoneczne;
-przy wjeździe na Orlika, ul.Wojska Polskiego, jest walący się płot. Czy można go
naprawić?

Pan Edward Maciejewski:
-czy jest wyłoniona firma do odśnieżania Nikielkowa i sąsiednich wsi?
Czy otrzymamy do nich namiary telefoniczne?

Do punktu 21.

Pan Adam Perczyński:
-występowałem o ustawienie  w Wójtowie znaku mówiącego o tym, że jest to teren
zabudowany. Takiego znaku niestety ciągle nie ma;
-w dalszym ciągu brak jest rozwiązania w sprawie  przebudowy wjazdu do Wójtowa
z „16”. Proszę o monit w tej sprawie. GDDKIA ciągle nas lekceważy.

Pan Andrzej Maciejewski:
-uważam, że nieprawidłowa jest realizacja zarządzenia w sprawie zwrotu pieniędzy
za dowóz we własnym zakresie do szkół w Olsztynie naszych dzieci.
Najtańszy bilet  z Nikielkowa, a taką wartość do zwrotu należy przyjąć, kosztuje 3 zł
a pani dyrektor MZOIZ zwraca nam po 2 zł. Za m-c wrzesień otrzymaliśmy kwoty
niższe o 1/3. Proszę pana burmistrza o interwencję.

Do punktu 22.
Odpowiedzi udziela pan Dariusz Jasiński – zastępca Burmistrza Barczewa:

Dla pana Chlubickiego:
-ul.Kwiatowa – wczoraj byłem na objeździe. Tpo powinno wszystko zadziać się do 1
listopada 2012r;
-ul.Migdałowa – telekomunikacja postawiła nam jeszcze warunki. Będziemy to
jeszcze wyjaśniali;

Dla pana Moszczyńskiego:
-materiał na ulice w Łęgajnach wymienione przez pana postaramy się dowieźć;

Dla pani Lutarewicz:
-sprawdziliśmy swoje spływy w okolicach Ruszajn. Skierowaliśmy pismo do

 



GDDKIA. Informacji o terminie przeglądu niestety nie mieliśmy;
-ekrany przy  drodze w Ruszajnach: pismo wystosowaliśmy, odpowiedzi jeszcze nie
otrzymaliśmy;

Dla pana Tomasza Michałowskiego:
-na ostatniej sesji pan burmistrz panu odpowiedział – to będzie postawione w
budżecie na 2013r;
-barierki – temat muszę sprawdzić czy wysłane zostało przez Wydział BIOŚ
zapytanie do PSD;

Dla pani  Bronka:
-oświetlenie wejścia na cmentarz – wniosek do budżetu na 2013r;
-ul.Grottgera – jest to powiązane z przetargiem na ulicę Klonową. Chcemy zlecić to
firmie jako  zadanie uzupełniające;
-znaki – Klasztorna: jest tam, na dzień dzisiejszy, ustawiony  znak zakazu
zatrzymywania się. Nie można tam ustawić znaku zakazu wjazdu, ponieważ jest to
droga publiczna.

Dla pana Bonusa:
-dziury na drodze wjazdowej na Osiedle Słoneczne – wykonamy to;
-płot zostanie zrobiony;

Dla pana Maciejewskiego:
-mamy podpisane umowy na odśnieżanie;

Dl;a pana Kopczyńskiego:
-droga dojazdowa do cmentarza w Lamkowie – myślę, że do końca roku to się nie
zadzieje;

Dla pana Perczyńskiego:
-wyślemy w tej sprawie pismo;

Dla pana Andrzeja Maciejewskiego:
-z tego co wiem pod uwagę brana była cena biletu miesięcznego jako najtańszego
ale udzielimy panu odpowiedzi na piśmie;

Do punktu 23.

Zastępca Burmistrza pan Dariusz Jasiński – na środkach remontowych są
pieniądze przeznaczone na wykonanie  nakładki ścieralnej na ulicy Klonowej w
Wójtowie. Niestety najtańszą ofertę mamy o 25 tysięcy zł wyższą niż przeznaczone
na ten cel środki. Wnioskujemy o uzupełnienie tej brakującej 25 tysięcznej kwoty ze
środków przeznaczonych na: ul 13 tysięcy zł ze środków przeznaczonych na
wykonanie drogi Wójtowo-Nikielkowo a 12 tysięcy z ogólnych środków
przeznaczonych na remonty dróg. Chcielibyśmy zakończyć to zadanie.

Głosowanie:
Na sali obecnych jest 10 radnych;

 



„Za” przesunięciem tych środków  głosowało 8 radnych;
2 radnych „wstrzymało” się od głosu.

Do punktu 24.

Pan Zbigniew Chlubicki – stwierdzam, że porządek obrad  dzisiejszego posiedzenia
został wyczerpany w związku z czym zamykam XXX/12 sesję Rady Miejskiej w
Barczewie.

Protokółowała:
B.Kwapis                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej
                                                                        Zbigniew Chlubicki

 


